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Referat Skolebestyrelsesmøde den 22. juni 2022 

 

 

 Mødedeltagere: 

 

Forældrevalgte: 

Dea Franck, Johanne Littrup, Karin Lindholt, Lea Schmidt, Louise Mathiasen, Nis Benn, Su-

sanne Pliniussen, Martin Kaag 

 

Medarbejdervalgte: 

Maja Sambleben, Vibe Andersen 

 

Elevvalgte:  

Liva Marie Ørberg (9.z), Albert Christian Linder Houlberg Blandford (9.a) 

 

Ledelse:  

Dorte Baun 

 

Dato: 22. juni 

2022 

 

Tid:18.15 – 

21.00 

Gæster: 

  Afbud: Nis Benn, Martin Kaag, Dea Franck, Liva Ørberg, Albert Blandford 

 Mødeleder: Johanne Littrup 
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Sted:  

Afd. Boesager-

skolen 

Referent: 

Anne-Margit Lassen 

 

Selve mødet varer til 19.30 og derefter vil der være fællesspisning som afslutning på sko-

leårets arbejde og for de medlemmer af bestyrelsen, der ikke fortsætter. 

Afbud sendes til Dorthe senest dagen før om morgenen af hensyn til bestilling af 

forplejning. 

 

 

 

 

 

Dagsordenpunkt 

 

 

Formål 

 

Tid 

 

Beslutning/referat 

 

Ansvar 

1. Godkendelse af referat Beslutning 18.15 Godkendt Mødeleder 

2. Godkendelse af dagsorden Beslutning 18.17 Godkendt Mødeleder 

3. Meddelelser fra elevrådene Orientering 18.20 Ingen meddelelser Eleverne 

4. Tema: Varieret skoledag 

 

Fortsættelse fra forrige møde. 

Anne-Margit fortæller om arbejdet med 

varieret skoledag  

 Afd. Boesagerskolens puljedag 

og skolehaver 

Bestyrelsen har mulighed for at stille ud-

dybende spørgsmål 

 

Orientering 18.25 Gennemgang og drøftelse af Boesagerskolens planlægning med 

puljedage. Herunder indhold, muligheder og erfaringer. 

Anne-Mar-

git 
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5. Fast punkt: Byggeri og Krea-

tive læringsmiljøer 

 

Status og orientering om skolebyggeri-

erne. 

 

Drøftelse 18.40 Dorthe orienterede om, at begge skolers byggerier overholder 

tidsplaner og proces. 

Indhold og muligheder drøftes løbende i byggeudvalget.  

 

De nyeste elevtalsprognoser r ændret i forhold til tidligere og pe-

ger ikke længere på et behov for et delvist 5. spor på afd. Boesa-

gerskolen. 

Dette skyldes kommunale ændringer i udstykningerne i Smørum 

området.  

 

 

Dorthe 

6. Princip for skole hjem samar-

bejde 

 

Genoptagelse fra forrige møde. Bestyrel-

sen tager stilling til revideringen af prin-

cippet. 

 

Bilag: Princip for skole hjem samarbejde 

(revideret) 

Drøftelse 

og godken-

delse 

18.50  

Princippet tilføjes et afsnit om, at medarbejderne kan forventes at 

deltage i sociale arrangementer i klasserne, og vedtages uden øv-

rige ændringer. 

Dorthe 

7. Lokalplansforlag i høring 

 

Ny lokalplan for Balsmoseskolen og 

Sødalen er sendt i offentlig høring, 

se nedenstående link som indehol-

der selve lokalplan-teksten samt op-

lysninger om processen inkl. nær-

værende høringsperiode. Høringspe-

rioden er fra d. 2. juni til d. 30. juni. 

 

Drøftelse 

og evt. hø-

ringssvar 

18.55 Der skal laves en ny lokalplan i forbindelse med, at Balsmosesko-

len skal ombygges. Lokalplanen fastholder det rekreative område 

mellem Balsmoseskolen og Sødalen.  

Bestyrelsen beslutter at fremsende høringssvar til lokalplanen, 

som fremhæver skolens ønske om bedre og større udearealer. 

(Se høringssvar)  

Dorthe 
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Se ligeledes mail fra Nis den13. juni 

2022 

 

http://ege-

dal.viewer.dkplan.niras.dk/DKplan/D

Kplan.aspx?LokalplanId=300 

 

 

 

8. Vores skole, vores værdier 

 

Udkast til værdier og ordensregler har 

nu været behandlet i skolens elevråd, 

MED-udvalget og skolens ledelse med 

henblik på en sidste trykprøvning af ord-

lyden. 

Eventuelle kommentarer fremlægges for 

skolebestyrelsen, som efterfølgende en-

deligt godkender teksten. 

 

Bilag: Distriktsskole Smørums værdier 

og ordensregler 

Tilbage-

melding og 

godken-

delse 

19.05 Elever, MED-udvalg og ledelse har været inddraget igen i forhold 

til, om de kan tilslutte sig den endelige udgave af værdierne. Det 

har alle meldt positivt tilbage på.  

 

Teksten er herefter godkendt.  

Dorthe 

9. Meddelelser fra bestyrelsens 

formand 

 

Herunder tilbagemelding fra dialogmø-

det med Skole og Uddannelsesudvalget 

 

Orientering 19.10 Johanne, Susanne og Dorthe deltog i dialogmøde med skoleudval-

get, og der var en stor bekymring for, om byggeriet på de for-

skellige skoler kan gennemføres, som det er tiltænkt, og om der 

er midler nok til at nå alle de ombygninger, som oprindeligt var 

hensigten. 

 

Selve dialogmødets form har været evalueret af skolebestyrelses-

formændene, som har meldt ønskede ændringer tilbage til admi-

nistrationen. 

 

Susanne 

http://egedal.viewer.dkplan.niras.dk/DKplan/DKplan.aspx?LokalplanId=300
http://egedal.viewer.dkplan.niras.dk/DKplan/DKplan.aspx?LokalplanId=300
http://egedal.viewer.dkplan.niras.dk/DKplan/DKplan.aspx?LokalplanId=300
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Skolebestyrelserne i Egedal har fremsendt fælles læserbrev vedr. 

ro på skoleområdet og om skolernes byggerier.  

10. Meddelelser fra skoleledel-

sen 

 

Forslag til mødedato med kontaktforæl-

dre i 0. klasse – 21. sept. Kl. 19.00 – 

20.00 

Orientering 19.15 Datoen er vedtaget.  Dorthe og 

Daglig le-

der 

11.  Evt.  19.20   

12. Kommunikations behov 

 

Fast punkt på bestyrelsens dagsorden jf. 

tidligere drøftelser vedr. behov for kom-

munikation til forældre og andre. 

Bestyrelsen drøfter om der er punkter / 

beslutninger eller andet fra mødet, som 

med fordel kan kommunikeres. 

 

 19.25 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

19.30 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Spisning 

Alle 

 

Næste møde-dato Næste møde – tid Næste møde –  

Sted 

Ansvar - dagsorden 

 

5. september 

2022 

 

 

 

18.00 – 21.00 

 

Afd. Balsmosesko-

len 

 

Bestyrelsesformand og Dorthe 
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